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Burduja: Daca, în continuare, tragem dividende la buget si lasam companiile fara

resurse de investitii, ne facem rau pe termen lung

Continuarea politicii prin care sunt  trase dividende la bugetul de stat de la companiile din energie, 

lasându-le fara resurse de investitii, ne va face rau pe termen lung, a  declarat, marti, ministrul Energiei,

Sebastian Burduja.

"Noi întotdeauna vom fi de partea companiilor noastre si într-un dialog  constructiv cu Ministerul Finantelor,

pentru ca trebuie sa întelegem ca,  daca vom continua o politica în care tragem dividende la bugetul de  stat si

lasam Hidroelectrica, Nuclearelectrica, Romgaz fara resursele de  a face investitiile pe care trebuie sa le faca, ne

facem rau pe termen  lung. Adica, sigur, contabil, poate ne vom închide mai bine la finalul  acestui an, dar în

perspectiva a 2 - 3 - 5 - 10 ani nu vom reusi sa  facem aceste proiecte de investitii. Şi colegii mei din aceste

companii  importante ale statului român, si nu sunt doar ale statului român, sunt  companii listate, stiu ca

întotdeauna voi sustine punctul lor de  vedere", a spus Burduja, la ZF Power Summit.

El a subliniat ca nu pot fi facute proiecte de miliarde de euro fara  sumele de la dividende si nici nu pot fi obtinute

finantari pe pietele  internationale spunând ca Ministerul Finantelor a decis ca dividendele  trebuie sa fie mai mari.

"Nu poti sa faci proiecte de miliarde de euro si sa nu te bazezi pe  dividendele care de fapt ar trebui sa-ti apartina.

Mai mult, trebuie sa  ridici finantari pe pietele internationale, trebuie sa ai un dialog cu  marile banci de investitii,

si nu poti sa te duci sa spui: 'Ştiti,  Ministerul de Finante anul acesta a hotarât ca de fapt trebuie sa dau  80% din

dividende si nu 50% sau 30%'", a punctat ministrul Energiei.

page 1 / 1


